

Moss Seilforening

PROTOKOLL FRA HOVEDSTYREMØTE 22.09.08 NR. 8 2007/2008

TILSTEDE : **Thorstein Tønnesson, Morten Knudsen, Hans-Peter Raspotnig,
Tove Kure, Cathrine B. Lauritzen, Bente B. Paulsrud**

FORFALL : **Ivar Olsen, Terje Turøy, Sigurd Coates**

Protokoll fra Hovedstyremøte nr. 7 ble godkjent og lagt ut på nettet.

BUDSJETT 2009

Budsjettene for Huset og Jollegruppen ble gjennomgått i detalj og diskutert.

HUSET

Fokus settes på oppussing av garderobene, og særlig jentegarderoben hvor maling og innsetting av ventil i dusjen anses å være det viktigste.

JOLLEGRUPPEN

Det skal ryddes i jollebua i løpet av høsten og nye jollestativ skal settes ut.

Cathrine setter opp en oversikt over båtparken med tilstandsrapport.

Morten setter opp en oversikt m/datoer for søking av midler/støtte som foreningen kan søke på.

Bente kontakter byens aviser angående Moss Seilforeningens logo som ikke er korrekt i avisene.

Moss, 22.09.08
Bente B. Paulsrud
Sekretær

**NESTE HOVEDSTYREMØTE
MANDAG 13.10, KL.???????**